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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Mikor tudnak majd európai színvonalon dolgoznia temetkezési vállalatok? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Bajnai Gordon miniszterelnök úrhoz.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Magyarországon a temetkezési vállalkozások európai színvonalon végzik munkájukat, d e
sajnos nem tudnak európai körülmények között dolgozni . Az eddigi tendenciák alapján ezt a
területet nem kényeztette a döntéshozók figyelme . sok esetben nem tisztázott jog i
környezetben végzik azt a tevékenységet, amely az egyik legfontosabb társadalmi és család i
eseményről szól. A szakma három főszereplője a temetőfenntartó egyházak és
önkormányzatok, a szolgáltatók és a temettet ők között nincs meg az ideális összhang . A
fenntartó önkormányzatok képtelenek megfelelő összegeket áldozni temetőikre ezért végső
soron a családok mint megrendelők fizetik meg a temetőfenntartás költségét is . Ez a állapot az
egyre súlyosabb gazdasági helyzetben a temetkezés színvonalának romlásához vezetett .

Sajnos mindenhol többet fordítanak a kormányok a végs ő tisztességre, mint nálunk .
Romániában százezer forintnak megfelel ő összeget nyújt a társadalombiztosítás az elhunytak
méltó elbúcsúztatására, Lengyelországban ennek többszörösét . A temetkezési kiadásokho z
való hozzájárulás viszonylag kis költség ráfordításával súlyos társadalmi problémákat oldan a
meg. Ma Magyarországon az elhunytak negyede nem éri meg a nyugdíjkorhatárt . Az egész
életben befizetett nyugdíjjárulékból jutna a temetkezési költséghez való hozzájárulásra .

Ennek következtében kérdezem Miniszterelnök Úrtól hogy :

-Mikor tudnak majd európai színvonalon dolgozni a temetkezési vállalkozások ?
-Mennyi azon állampolgárok száma, akik nem élik meg a nyugdíjkorhatárt ?
-Mennyi nyugdíjjárulékot fizettek be azok az állampolgárok, akik nem érik el a
nyugdíjkorhatárt?
-Lát-e lehetőséget arra, hogy az állam hozzájáruljon valamilyen formában hozzájáruljon a
temetkezési költségekhez?

Várom válaszát .

Budapest, 2010. március 24.

	

Erdős Norbert .
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